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A Journey Through Croatia, Bosnia & Slovenia 
with Lake Bled Boat Tour & Castle Views"
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Tour Highlights!

- Plitvice Lakes National Park (Stunning 
waterfalls and turquoise lakes)

- Dubrovnik Old Town & City Walls 
(Medieval charm with breathtaking 
coastal views)

- Mostar’s Stari Most (Old Bridge) 
(Iconic Ottoman-era bridge and 
UNESCO site)

- Lake Bled & Bled Castle (A fairy-tale 
lake with a cliffside castle)

- Diocletian’s Palace (Split) (well-pre-
served Roman palace)

- Postojna Cave (One of Europe’s most 
spectacular cave systems)

Day 2: Arrival at Zagreb

Day 3: Zagreb – Plitvice – Bihać – Sarajevo
Depart from Zagreb and head to one of Croatia’s most breathtaking natural wonders, [Plitvice National 
Park]. A UNESCO World Heritage Site, this park is famous for its cascading waterfalls and interconnected 
turquoise lakes, offering a mesmerizing experience. Continue to [Bihać Jajce Waterfall], a picturesque 
setting where nature and history intertwine. Afterward, explore the historic town of [Travnik], once the capital 
of the Ottoman province of Bosnia. Arrive in [Sarajevo], Bosnia and Herzegovina’s fascinating capital, for an 
overnight stay.

Day 4: Sarajevo
Begin the day with a visit to the [War Tunnel Museum], an essential site that played a crucial role during the 
Siege of Sarajevo. This underground passage was a lifeline for residents during the Bosnian War, making it 
a place of deep historical significance. Continue with a walking tour through the city, where Ottoman and 
Austro-Hungarian influences blend seamlessly with modern life. Stroll past [mosques, churches, and 
bazaars], and experience the city's diverse heritage.

Day 5: Sarajevo – Mostar / Međugorje
Travel to [Mostar], a city known for its stunning Ottoman-era architecture and deeply moving history. The 
highlight is the world-famous [Stari Most (Old Bridge)], a UNESCO-listed landmark that has stood as a 
symbol of unity for centuries. Wander through the cobbled streets of [Mostar Old Town], where traditional 
shops and cafés line the riverbanks. Later, continue to [Međugorje], one of the most significant Catholic 
pilgrimage sites in the world.

Upon arrival in Zagreb, immerse yourself in the city’s rich history and culture with a walking tour. Begin at the 
[National Theater], a grand architectural masterpiece, before strolling through the [Upper and Lower Town], 
where cobbled streets and historic buildings paint a picture of Zagreb’s past. Admire the colorful roof of [St. 
Mark’s Church] from the outside, then pass by the [Mimara Museum], an elegant neoclassical building 
housing an impressive art collection. Stop for photos at the [Cathedral of the Assumption], one of Croatia’s 
tallest landmarks, before visiting the [Stone Gate], a significant historical and religious site. Continue to [Ban 
Jelačić Square], the lively heart of the city, and pass by the medieval [Lotrščak Tower], once part of 
Zagreb’s fortifications. Conclude the tour with a glimpse of the [Zagreb Mosque], the largest Islamic place of 
worship in Croatia. Spend the night in Zagreb.

Day 1: Departure from KUL
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Day 7: Zadar – Postojna – Ljubljana
Visit the spectacular [Postojna Cave], one of Europe’s most impressive cave systems, filled with mesmerizing 
stalactites and underground passages. Then, cross into Slovenia and explore [Ljubljana], the charming capital 
known for its fairy-tale architecture and lively atmosphere. Stroll along the [Ljubljanica River Canal], walk across 
the famous [Triple Bridge], and admire the beauty of [Ljubljana Old Town]. Take a moment at [Prešeren 
Square], a vibrant cultural hub, before stopping for photos at the [Franciscan Church] and [Cathedral of St. 
Nicholas].

Day 6: Mostar / Međugorje – Dubrovnik – Split – Zadar
Embark on a journey to [Dubrovnik], famously known as the "Pearl of the Adriatic." Walk along the [Ancient City 
Walls], offering breathtaking views of the city and the shimmering Adriatic Sea. Explore the historical streets, 
stopping at the [Church of St. Blaise], [Sponza Palace], and the grand [Pile Gate], which serves as the entrance 
to the [Old Town], a UNESCO World Heritage Site. See [Onofrio’s Fountain], a 15th-century water supply 
system, and admire the city’s medieval charm.

Continue to [Split], home to the spectacular [Diocletian’s Palace], one of the most well-preserved Roman 
monuments in the world. Explore the [Cathedral of Saint Domnius] and stroll along the [Riva Waterfront], where 
modern cafés meet ancient history. Travel to [Zadar], a coastal gem where the [Roman Forum] and [Church of 
St. Donatus] showcase the city’s deep-rooted history.

Journey to the picturesque [Lake Bled], a postcard-perfect destination surrounded by emerald waters and alpine 
scenery. Enjoy a traditional [Pletna boat ride] across the lake, offering a scenic view of [Bled Castle], perched 
on a cliff. Visit [St. Mary’s Church], a charming pilgrimage site located on [Bled Island], before returning to 
[Zagreb] for your final night in Croatia.

Day 8: Ljubljana – Bled – Zagreb

Bid farewell to the mesmerizing landscapes of Croatia and board the flight back to Kuala Lumpur. This unforgetta-
ble African wildlife photography expedition will undoubtedly be a cherished memory for a lifetime.

Day 10: Arrival at KUL

Day 9: Zagreb – Kuala Lumpur

Boat tour stroll through
Lake Bled & Bled Castle!

The Roman Forum!
Diocletian’s Palace

（B+D)

（B+D)

（B+D)

Itineraries are subject to change or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not 
limited to, adverseweather, traffic problem, etc.

Postojna Cave！
(Europe’s most 
spectacular cave 
systems)

Witness the charming 
Lake Bleda & Castle View!

Pletna Boat Ride

（B)
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‘Most Northern Lights Photographs Taken In a Year by Loo Eng Wah’
‘Biggest Single Northern Lights Expedition Group by a Travel Agency’

Croatia’s Temperature

Jan: 4°C ~ 11°C 
Feb: 6°C ~ 13°C 
Mac: 9°C ~ 16°C  
Apr: 13°C ~ 20°C 
May: 17°C ~ 25°C
Jun: 21°C ~ 30°C   

Jul: 23°C ~ 33°C 
Aug: 23°C ~ 33°C
Sep: 20°C ~ 28°C  
Oct: 14°C ~ 22°C 
Nov: 10°C ~ 16°C
Dec: 7°C ~ 12°C   

Inclusion: Exclusion:
1. Personal Travel Insurance
2. Excess Baggage Fees
3. Additional Expenses
4. Attractions and Entrance Fees Not Mentioned in the Itinerary
5. Optional Activities

Note:

CurrencyAdapter

Euro Solvenia（GMT+1）

Time Zone

Terms & Conditions
1. Itineraries and sequences are subject to changes, replacement, or cancellation due to any unforeseen conditions, including but not limited to adverse 
    weather, traffic problems, etc. We are not liable for any unforeseen additional costs arising from unexpected weather conditions.
2. Please note that our company are not responsible flight delays or cancellation that result in related damages during tour. 

Travel Information

1. Accommodation (Twin sharing basis)
2. Selected Meals and Attractions
3. Attractions Mentioned in the Itineraryr

Croatia（GMT+1）
Bosnia & Herzegovina

（GMT+1）



TOUR CODE: BP10DBLK

巴尔干
10天7晚

穿越克罗地亚、波黑与斯洛文尼亚之旅
含布莱德湖游船与城堡美景!



Derrick

行程亮点!
- 十六湖国家公园—(壮观的瀑布与碧蓝

湖泊的自然奇观)

- 杜布罗夫尼克老城及城墙—(中世纪风

情与壮丽的海岸景观)

- 莫斯塔尔古桥（斯塔里莫斯）—(标志

性的奥斯曼时代大桥，联合国教科文组

织世界遗产)

- 布莱德湖及布莱德城堡—(童话般的湖

泊与悬崖上的古堡)

- 戴克里先宫—（保存完好的古罗马宫殿

遗址）

- 波斯托伊纳溶洞—(欧洲最壮观的溶洞

之一)

第 2 天：抵达萨格勒布

第 3 天：萨格勒布 – 普利特维采 – 比哈奇 – 萨拉热窝
从萨格勒布出发，前往克罗地亚最令人惊叹的自然奇观之一——【普利特维采湖国家公园】。该公园
被联合国教科文组织列为世界遗产，以层层叠叠的瀑布和相互连接的碧蓝湖泊闻名，美不胜收。随后
，前往【比哈奇雅伊采瀑布】，这里自然与历史交融，景色迷人。之后，探访历史悠久的【特拉夫尼
克】，曾是奥斯曼帝国波斯尼亚省的首府。晚上抵达波斯尼亚和黑塞哥维那的首都——【萨拉热窝】
，入住酒店休息。

第 4 天：萨拉热窝
上午参观【战争隧道博物馆】，这座博物馆展示了萨拉热窝围城战期间的关键生命通道，具有重要的
历史意义。随后，开启城市徒步之旅，沿途欣赏【清真寺、教堂和集市】，感受奥斯曼与奥匈帝国文
化交融的独特魅力。

第 5 天：萨拉热窝 – 莫斯塔尔 / 梅祖戈耶
前往【莫斯塔尔】，这里因奥斯曼时期的建筑和深刻的历史故事而闻名。重点参观世界著名的【斯塔
里莫斯特（古桥）】，这座联合国教科文组织认证的桥梁象征着团结与希望。随后，漫步【莫斯塔尔
老城区】，感受古朴的石板路与河岸边的传统商铺和咖啡馆。之后，继续前往著名的天主教朝圣地—
—【梅祖戈耶】。

抵达萨格勒布后，开启一场深入城市历史与文化的徒步之旅。首先参观宏伟壮观的【国家剧院】，然
后漫步于【上城和下城】，欣赏鹅卵石街道和历史悠久的建筑，感受萨格勒布的昔日风情。接着，前
往【圣马克教堂】，欣赏其色彩斑斓的屋顶外观。随后经过【米马拉博物馆】，这座典雅的新古典主
义建筑内珍藏着丰富的艺术收藏品。游览萨格勒布的标志性地标【圣母升天大教堂】，并在【石门】
驻足，这是当地重要的历史和宗教遗址。随后前往热闹的【耶拉奇奇广场】，感受城市的活力气息，
并途经曾是萨格勒布防御工事一部分的【洛特尔察克塔】。最后，瞥见克罗地亚最大的伊斯兰礼拜场
所——【萨格勒布清真寺】。夜宿萨格勒布。

第 1 天：从吉隆坡出发

十六湖国家公园! (壮
观的瀑布与碧蓝湖泊的
自然奇观)

杜布罗夫尼克老城

莫斯塔尔古桥 (标志
性的奥斯曼时代大桥,
世界遗产之一) 

(早+晚餐)

(早+晚餐)

(早+晚餐)

(早+晚餐)

萨格勒布

十六湖

比哈奇

萨拉热窝

莫斯塔尔
斯普利特

扎达尔

波斯托伊纳

卢布尔雅那

布莱德

克罗地亚

波斯尼亚

斯洛文尼亚

杜布罗夫尼克

10天7夜
迷人
巴尔干之旅



第 7 天：扎达尔 – 波斯托伊那 – 卢布尔雅那
今日首站前往【波斯托伊那洞穴】，这是欧洲最壮观的地下溶洞之一，拥有奇幻的钟乳石和错综复杂的地
下通道。随后跨境进入斯洛文尼亚，游览充满童话色彩的首都【卢布尔雅那】。漫步于【卢布尔雅尼察河
运河】，经过著名的【三重桥】，感受老城区的迷人风情。来到热闹的【普列舍仁广场】，拍摄【方济各
会教堂】与【圣尼古拉斯大教堂】的美景。

第 6 天：莫斯塔尔 / 梅祖戈耶 – 杜布罗夫尼克 – 斯普利特 – 扎达尔
今日行程从“亚得里亚海明珠”【杜布罗夫尼克】开始。首先登上【古城墙】，俯瞰城市与蔚蓝大海的壮丽
景色。步入历史悠久的街道，探访【圣布莱斯教堂】、【斯庞扎宫】及宏伟的【皮勒门】，它是进入联合
国教科文组织认证【旧城区】的主要入口。参观【奥诺弗里奥喷泉】，这座 15 世纪建造的供水系统至今仍
保存完好，见证了城市悠久的历史。

接着前往【斯普利特】，参观雄伟的【戴克里先宫】，这座宫殿是世界上保存最完好的罗马建筑之一。随
后，游览【圣杜耶大教堂】，漫步于【里瓦海滨长廊】，欣赏古老与现代交织的风景。最后，抵达【扎达
尔】，探索古罗马遗址【罗马广场】及历史悠久的【圣多纳图斯教堂】。

今日前往风景如画的【布莱德湖】，湖水碧绿，四周环绕着阿尔卑斯山，宛如童话世界。乘坐传统【普列
特纳木船】泛舟湖上，眺望悬崖上的【布莱德城堡】。登上【布莱德岛】，参观迷人的【圣玛利亚教堂】
，感受宁静祥和的氛围。傍晚返回【萨格勒布】，迎接克罗地亚之旅的最后一晚。

第 8 天：卢布尔雅那 – 布莱德 – 萨格勒布

告别迷人的克罗地亚美景，搭乘航班返回吉隆坡。这次难忘的欧洲之旅，将成为一生珍藏的美好回忆。

第 10 天：抵达吉隆坡

第 9 天：萨格勒布 – 吉隆坡

乘坐游船悠游布莱德
湖，欣赏城堡美景!

戴克里先宫- (保存
完好的古罗马宫殿
遗址!）

波斯托伊纳溶洞-
(欧洲最壮观的溶洞
之一)

欣赏迷人的布莱德湖与
城堡美景！

普列特纳游船体验

(早+晚餐)

(早+晚餐)

(早+晚餐)

(早+晚餐)

(早餐)

如果遇上特殊情况，如恶劣天气，交通事故或意外等，本公司保留更改, 替换或取消行程顺序
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旅游信息

克罗地亚全年温度

1月: 4°C ~ 11°C 
2月: 6°C ~ 13°C 
3月: 9°C ~ 16°C  
4月: 13°C ~ 20°C 
5月: 17°C ~ 25°C

6月: 21°C ~ 30°C   

7月: 23°C ~ 33°C 
8月: 23°C ~ 33°C
9月: 20°C ~ 28°C  
10月: 14°C ~ 22°C 
11月: 10°C ~ 16°C
12月: 7°C ~ 12°C   

已包含: 不包含:

1. 住宿(双人房标准) 
2. 部分膳食与景点
3. 行程所提及的景点

1. 个人旅游保险
2. 行李超重, 超大费用自理
3. 额外自费
4. 行程未提及景点和入门票
5. 自费项目

备注处:

货币插座

欧元 斯洛文尼亚（GMT+1）
克罗地亚（GMT+1）

波斯尼亚和黑塞哥维那（GMT+1）

时差

条款与条件
1. 行程和顺序可能因为无法预测的情况而发生变化、更替或取消，包括但不限于恶劣天气、交通问题等。我们对于由于意外天气状况引起
    的额外费用概不负责。
2. 请注意，我们公司不对导致与旅行相关的飞行延误或取消负责。


